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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
 
           Incheiat astazi 8.08.2022,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.156/1.08.2022 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in 

functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al 
comunei. 

Secretarul general al comunei mentioneaza ca n-a avut timp sa redacteze procesul verbal al 
sedintei anterioare pentru ca auditul I -a cerut foarte multe documente si I-a acaparat foarte mult 
timp, apoi a fost in concediu de odihna in perioada 25 iulie - 5 august, iar azi 8.08.2022, luni, e prima 
ei zi de lucru si nu cunoaste materialele de sedinta. 
          La sedinta au participat 12 +1   consilieri din cei 12 + 1 in functie. Presedinte de sedinta este 
ales in unanimitate doamnul Oproiu Silviu,  pe o perioada de trei luni :  august, septembrie , 
octombrie propus de domnul Rosu Constantin . Domnul Bordeianu il propune pe domnul Rosu 
Constantin dar acesta refuza pentru ca in urmatoarea perioada va fi in concediu, la recuperari. 
             
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .  
 

1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. 
2. Depunerea juramantului de catre doamna Rentea Georgiana - Mirela. 
3. Proiect de hotarare privind insusirea modificarilor intervenite in inventarul bunurilor 

care apartin domeniului public al comunei Casin, judetul Bacau. 
4. Proiect de hotarare privind dobandirea dreptului de proprietate publica a comunei Casin, 

judetul Bacau asupra investitiei “achizitie mobilier stradal pentru amenajarea spatiilor publice 
in comuna Casin, judetul Bacau”. 

5. Proiect de hotarare privind participarea comunei Casin la Programul privind cresterea 
eficientei energetice a infrastructurii de iluminat public pentru investitia “Extinderea si 
modernizarea sistemului de iluminat public prin cresterea eficientei energetice a infrastructurii 
de iluminat public in comuna Casin, judetul Bacau - AFM3”. - se amana pentru sedinta urmatoare 
pentru lipsa documnete. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie bugetara pe trimestrul II din 
anul 2022 al comunei Casin , judetul Bacau. 

7. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pe trim.III anul 2022.8.11 
Se suplimenteaza ordinea de zi cu 2 puncte : 

1. Proiect de hotarare privind modificarea organigramei si statului de functii al aparatului de 
specialitate al primarului comunei Casin, judetul Bacau. 
2. Proiect de hotarare privind modificarea HCL nr.3/28.02.2022 privind stabilirea salariilor de 
baza pentru functionarii publici si personalul contractual din cadrul familiei ocupationale 
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“Administratie”din aparatul de specialitate al primarului comunei Casin, judetul Bacau, 
incepand cu luna ianuarie 2022.  
 

Ordinea de zi  suplimentata se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 
Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectele ordinii de zi a sedintei si a 

proiectelor de hotarare iar comisiile de specialitate isi prezinta avizul. 
Dl.Soroiu - intreaba daca cheltuielile au depasit veniturile  
Dl.Primar - este un deficit de 510 milioane si un excedent de plati efectuate de 206 mii lei. 

Deficitul este pe trimestrele cumulate. 
Dl.Soroiu - la iluminat se suplimenteaza cu 50 mii lei si va ajunge la 100 mii lei ? 
Dl.Primar - numai 50 mii lei. Asa e terminologia. 
Dl.Soroiu - dar e scris majorare. 
Dl.Primar - se diminueaza de undeva si se majoreaza la iluminat 
Dl.Soroiu - ii ureaza succes noului consilier local doamna Rentea Georgiana si o sfatuieste sa 

voteze cu inima  si nu in alt fel de interese. La iluminat vede ca este trecuta suma de 100 mii lei 
pentru consultanta si preoctare. El a facut cu 10 mii lei consultanta si 20 mii lei proiectul. I se pare 
mare suma. La gaze,, proiectul este aprobat de consiliul local si se face din bugetul consiliului local. 
Valoarea este de 15 miliarde si se va face la anul. La drumuri, se aproba asfaltul daca sunt toate 
utilitatile, altfel primarul va da o declaratie cu privire la utilitati.Oamenii vor veni si vor vrea apa, 
canalizare, el a trecut prin asta. La rectificarea bugetului - cu salariul lui Stote, nu e corect. Sunt altii 
cu vechime: Lupu, Motocu, sef SVSU si ii depaseste muncitorul necalificat. Va sesiza Curtea de 
Conturi. Avem deficit si marim salariile ? E corect ce vreti sa faceti ?  

De Zilele comunei aveti nevoie de ajutorul nostru ? Ati pus in zide post, venea Bunghez cu 
gratarele, preotii sunt de acord ? E vorba de organizarea dumneavoastra ! 

Dl.Primar - tocmai vroia sa le spuna de Zilele Casinului. Consultanta si proiectarea a costat 50 mii 
lei. 

Dl.Soroiu - in lista de investitii sunt 100 mii lei 
Dl.Primar - proiectul este mai mare, mai amplu. La asfaltari am dat clarificari pentru Anghel 

Salygni. Avem retea de apa, gaz in Andrasesti. Apa si canalizarea e alt proiect. Vreti sa dam jos 
asfaltarea pe Curita ? El isi asuma un risc si intreaba daca da jos asfaltarea, sa spuna consilierii ! 
Daca vreti sa dam jos asfalatarea, spuneti acum ! Ceilalti au salarii mari de atata timp. 

Dl.Soroiu - au sporul de vechime 
Dna.Nichifor - e un incepator si nu poate avea asa salar mare. Sa mareasca  si la ceilalti. Nu e 

normal si nu e corect. Spuneti domnule primar, ca sunteti profesor, in invatamant un incepator are 
salar mare ?  

Dl.Primar - a vorbit si la audit si e in regula 
Dna.Nichifor - spuneti si dumneavoastra doamna Bancila, la inceput de drum se da asa salar mare 

? spuneti ceva si dumneavoastra doamna secretar! 
Dl.Primar - va invitam la Zilele comunei si speram sa avem noroc de vreme buna . Puteti veni si in 

costume populare. La ora 17,00 sambata si duminica. 
Dna.secretar general - domnul primar are dreptate. Primarul apreciaza daca merita salariul sau nu. 

Sunt salariati cu salarii mari si mai mult “freaca menta” , nu merita iar domnul primar ar trebui sa ia 
masuri cu acestia. 

Se supun la vot proiectele de pe ordinea de zi si  se aproba astfel :  
- se aproba toate proiectele de hotarari cu 13 voturi “pentru” cu exceptia ultimului proiect de 

hotarare (salar S.M) care se aproba cu 7 voturi “pentru”(PSD) si 6 voturi “impotriva “(PNL). 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 

           Presedinte de sedinta,                                                             Secretar General,    
             Oproiu Silviu                                                                Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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